
 Referat 
 fra bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 

Deltagere: Morten Kruse, Marijanne Danielsen, Tove Nielsen, Rene Holst Sørensen, Marianne 
Nielsen, Steen Købsted, Pia Kurtz, Brian Fremlev 

Afbud: Paw Geisler                                                                        

Mødested: Store Tingbakke 31 

Mødetid: Mandag, den 16.09.19 kl.19.00 

 Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
  Godkendt 

2. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde 
Mosdorf er startet på hegnet omkring søen. 

  Prøveoverdækning af indgang er flyttet til nr. 171 og 173, da stilladset er oppe der i forvejen. 
  Havevandring 39 forseelser, 9 overtaget af Klaus, alle er nu i orden. 
  Klorholdigt vand fra havebassiner må gerne udledes i haven, da klorindholdet er minimalt. 

3. Orientering af formand 
  Vi har mistet en plænerobot på Langbrokrovej. Der er nu opsat hegn ved Langbrokrovej, for at 

holde den inde. Robotten var heldigvis forsikret. 
  Overdækning ved Fælleshus koster kr. 110.000, arbejdet udføres i perioden fra 21. okt til 22. 

november. 
  Forsøg med biologisk ukrudtsbekæmpelse med kogende vand, virker ikke. 

Havevandringen fremover. Bestyrelsen vil ikke længere varetage havevandringen, selvom 
Beboermødet gav os mandatet til det. Vi får stadig på puklen for det. Klaus Bonde overtager. Vi 
går stadig med, men det er Klaus, der eksekverer. 

  Jorton følger ikke planen. 
  Sammenfald af jord ved fjernvarmeindtag, der laves en prøve på udbedring af problemet på 

strækningen 96-98-100 og 94. Efter en periode på tre måneder, ser vi om det er den vej vi skal 
gå. 

4. Ansøgning om opsætning af skur nr 85 
  Tilladelse givet. 

5. Ansøgning om opsætning af skur nr 129 
  Tilladelse givet. 
    
6. Evaluering af grisefest 

God fest. Næste år vil vi have de medfølgende sedler på det hvor meget service vi har lejet, for 
at lette optællingen. 

7. Regler for deltagelse i arrangementer i afd 15 
  Gælder alle arrangementer.  
  Man skal have bopæl på Store Tingbakke. Ikke herboende børn under 12 år kan deltage ifølge 

med forældre eller bedsteforældre. Der er dog mulighed for at udefrakommende kan deltage 
med fuld egenbetaling og kun efter nærmere aftale. 

8. Emner til næste møde 
  SIM kort til sekretæren iPad. 



9. Eventuelt 
Komfuret i Fælleshuset virker ikke optimalt. Steen ser på problemet, da Fælleshuset er lejet ud 
i weekenden. 

   

Næste møde:  28.10.19 kl. 19.00 

Marijanne Danielsen 
16.09.19 
Referent 


